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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, din data 

de 28 februarie 2023, ora 1630 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 28 februarie 2023, ȋn şedinţă ordinară, fiind 

convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 258/21.02.2023, completată prin dispoziţia primarului nr. 

300/27.02.2023. 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 1630 şi este 

publică.  

La şedinţă sunt prezenţi 19 consilieri locali. 

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Păun Niculae. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 

Sunt invitaţi: doamna Prunău Elena-Daniela- şef serviciu APL, doamna Ceauşu Ionela-consilier 

R.C.L.M.P.A., Popa Feza - consilier R.C.L.M.P.A. şi  mass-media. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Medgidia din data de 31.01.2023 care se votează cu 19 voturi „pentru”. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare convocată de 

îndată a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 09.02.2023 care se votează cu 14 voturi 

„pentru” şi 5 voturi „abţinere” (domnii consilieri Scabatura Adrian-Denis, Oancă Mircea, Radu Sorin-Elvis, 

Lupu Ionuț și Moșescu Bogdan-Marian). 

Dl. preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 19 voturi „pentru”. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

I. PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

1. Proiectul de hotarare nr. 25/10.02.2023 privind aprobarea numărului maxim de posturi de 

asistenți personali ai persoanelor cu handicap grav din municipiul Medgidia, pentru anul 2023 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

2. Proiectul de hotarare nr.26/10.02.2023 privind suplimentarea numărului de burse pentru anul 

școlar 2022 – 2023, care se vor acorda elevilor unităților de învățământ din municipiul Medgidia, 

județul Constanța. 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

3. Proiectul de hotarare nr.27/10.02.2023 privind nominalizarea a doi consilieri locali care vor 

avea calitatea de evaluatori în cadrul comisiei de evaluare a performanțelor profesionale 

individuale ale secretarului general al municipiului Medgidia 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

4. Proiectul de hotarare nr.28/10.02.2023 privind îndreptarea erorilor materiale strecurate în 

cuprinsul Regulamentului de Organizare și Funcționare al Poliției Locale a municipiului 

Medgidia 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

5. Proiectul de hotarare nr.29/10.02.2023 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului teren intravilan în suprafață de 672 mp, aflat în domeniul privat al municipiului 

Medgidia, identificat cu număr cadastral 110918 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110918, situat 

în mun. Medgidia, str. Aleea Poporului, nr. 4, jud. Constanța  

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

6. Proiectul de hotarare nr.30/10.02.2023 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului teren intravilan în suprafață de 607 mp, aflat în domeniul privat al municipiului 

Medgidia, identificat cu număr cadastral 110872 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110872, situat 

în mun. Medgidia, str. Vîlcelelor, nr. 4, Lot 1, jud. Constanța  

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 
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7. Proiectul de hotarare nr.31/10.02.2023 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului teren intravilan în suprafață de 39 mp, aflat în domeniul privat al municipiului 

Medgidia, identificat cu număr cadastral 106018 și înscris în Cartea Funciară Nr. 106018, situat 

în mun. Medgidia, str. Poporului, nr. 1B bis, jud. Constanța  

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

8. Proiectul de hotarare nr.32/10.02.2023 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului teren intravilan în suprafață de 80 mp, aflat în domeniul privat al municipiului 

Medgidia, identificat cu număr cadastral 106738 și înscris în Cartea Funciară Nr. 106738, situat 

în mun. Medgidia, str. Poporului, nr. 2 BIS E, jud. Constanța  

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

9. Proiectul de hotarare nr.33/10.02.2023 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului compus din construcție și teren, aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, 

situat în mun. Medgidia, str. Vîlcelelor, nr. 3, jud. Constanța,identificat cu număr cadastral 

110800 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110800 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

10.  Proiectul de hotarare nr.34/10.02.2023 privind numirea unui reprezentant al Consiliului Local 

Medgidia, precum și a unui membru supleant, în Consiliul de administrație al Spitalului 

Municipal Medgidia 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

11.  Proiectul de hotarare nr.35/13.02.2023 pentru îndreptarea erorii materiale strecurată în 

cuprinsul H.C.L. nr. 224/2022 privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor 

speciale, pentru anul 2023, aplicabile la nivelul Municipiului Medgidia  

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

12.  Proiectul de hotarare nr.36/15.02.2023 privind schimbul unor spații de locuit în regim de 

închiriere pentru tineri, spații construite de Agenția Națională pentru Locuințe 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

13.  Proiectul de hotarare nr.37/17.02.2023 privind aprobarea actualizării indicatorilor tehnico-

economici și a devizului general pentru obiectivul de investiție  „REABILITARE, 

MODERNIZARE INFRASTRUCTURĂ RUTIERĂ SATELE VALEA DACILOR ȘI REMUS 

OPREANU DIN MUNICIPIUL MEDGIDIA”, ca urmare a alocării fondurilor P.N.I Anghel 

Saligny și încheierii contractelor de lucrări 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie      

14. Proiectul de hotarare nr.38/24.02.2023 privind aprobarea rectificării bugetului local de venituri 

și cheltuieli al Municipiului Medgidia, județul Constanța, pe anul 2023 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                                                   

15. Proiectul de hotarare nr.39/27.02.2023 privind atestarea apartenenței la domeniul privat al 

municipiului Medgidia a unor imobile situate pe teritoriul U.A.T. Medgidia, județul Constanța, 

conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr.1826/13.02.2023 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                                                  

16. Proiectul de hotarare nr.40/27.02.2023 privind exprimarea acordului Consiliului Local pentru 

ca Municipiul Medgidia să facă parte din Consorțiul regional pentru învățământ dual 

preuniversitar și universitar „Tehno-Dobrogea” 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

17. Proiectul de hotarare nr.41/27.02.2023 privind exprimarea acordului Consiliului Local pentru 

participarea Municipiului Medgidia la elaborarea și implementarea proiectului Dezvoltarea și 

dotarea campusului profesional integrat pentru învățământul dual preuniversitar și universitar 

„Ovidius Engineering Hub” al Consorțiului regional „Tehno-Dobrogea” 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie   
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Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 25/10.02.2023) privind 

aprobarea numărului maxim de posturi de asistenți personali ai persoanelor cu handicap grav din municipiul 

Medgidia, pentru anul 2023.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 25 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 26/10.02.2023) privind 

suplimentarea numărului de burse pentru anul școlar 2022 – 2023, care se vor acorda elevilor unităților de 

învățământ din municipiul Medgidia, județul Constanța. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 26 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 27/10.02.2023) privind 

nominalizarea a doi consilieri locali care vor avea calitatea de evaluatori în cadrul comisiei de evaluare a 

performanțelor profesionale individuale ale secretarului general al municipiului Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 27 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 28/10.02.2023) privind 

îndreptarea erorilor materiale strecurate în cuprinsul Regulamentului de Organizare și Funcționare al Poliției 

Locale a municipiului Medgidia.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 28 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 29/10.02.2023) pentru aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan în suprafață de 672 mp, aflat în domeniul privat al 

municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 110918 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110918, situat în 

mun. Medgidia, str. Aleea Poporului, nr. 4, jud. Constanța. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 29 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi “pentru” 

și 3 voturi “abţinere” (domnii consilieri Vlădescu Luminița, Radu Sorin-Elvis și Sali Sabri). 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 30/10.02.2023) pentru aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan în suprafață de 607 mp, aflat în domeniul privat al 

municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 110872 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110872, situat în 

mun. Medgidia, str. Vîlcelelor, nr. 4, Lot 1, jud. Constanța. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Despre ce teren este vorba aici, pe Vîlcelelor? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In luna decembrie am avut inventarierea a 7800 metri. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: La grădini pe acolo? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Chiar la Bisericuţa de lemn când cobori, e un drum de exploatare, pe  

partea dreaptă avem grădinile şi unde este terenul despre care vorbim şi in partea stângă este biserica şi 

proprietatea bisericii. Vorbim de o dezmembrare din 6000, poate ȋmi scapă acum exact suprafaţa. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Unde e parcarea de la blocul C3, pe acolo? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Intre biserică şi en-gros? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Lăsăm blocul C4 si ne ducem pe baltă ȋn jos. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 30 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi “pentru” 

și 3 voturi “abţinere” (domnii consilieri Vlădescu Luminița, Radu Sorin-Elvis și Sali Sabri). 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 31/10.02.2023) pentru aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan în suprafață de 39 mp, aflat în domeniul privat al 

municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 106018 și înscris în Cartea Funciară Nr. 106018, situat în 

mun. Medgidia, str. Poporului, nr. 1B bis, jud. Constanța. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Aici despre ce este vorba, 39mp? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: La poarta fabricii de ciment este un spaţiu comercial care a fost 

proprietatea fostului Hermes. Cineva l-a cumpărat, funcţionează acum, dar cu restricţii, pentru că controalele pe 

care le-a avut, i-au impus să facă ceva, ce trebuie să facă. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Unde e baraca ȋn faţa liceului? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu e baracă, e o clădire din cărămidă. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Unde ȋntorc maşinile? 
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Dl. viceprimar Păun Niculae: Da, dar e din cărămidă, nu discutăm, sunt nişte chioşcuri acolo care sunt 

construcţii provizorii şi plătesc ocuparea domeniului public. Nu are legătură cu barăcile de acolo, e altceva. Si 

la ordinea 7 si la ordinea 8 avem vânzarea prin licitaţie publică, nu ȋi facem vânzare directă. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Eu nu identific unde este. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Unde ȋntorc maşinile. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Eu nu ştiu acolo construcţie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Iese ȋn relief, e construită din cărămidă, are fundaţie, nu este o 

construcţie provizorie. Construcţiile provizorii dacă le priveşti ȋţi dai seama imediat. Aceasta este o construcţie 

veche, a fost cumpărată de la fostul Hermes. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 31 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 32/10.02.2023) pentru aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan în suprafață de 80 mp, aflat în domeniul privat al 

municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 106738 și înscris în Cartea Funciară Nr. 106738, situat în 

mun. Medgidia, str. Poporului, nr. 2 BIS E, jud. Constanța. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 32 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 33/10.02.2023) pentru aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului compus din construcție și teren, aflat în domeniul privat al 

municipiului Medgidia, situat în mun. Medgidia, str. Vîlcelelor, nr. 3, jud. Constanța, identificat cu număr 

cadastral 110800 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110800. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Aici de ce nu avem suprafaţă? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Este construcţie. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Avem construcţie şi teren. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: E vorba de centrala termică din faţa Bisericii de lemn de la Nord. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: La ghena de gunoi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Acolo. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Trec ȋn mod obişnuit pe acolo. Am observat că ȋncă funcţionează 

curentul care este tras din centrală către hotel, adică de la Primărie către un privat. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Soluţia tehnică care a fost găsită de furnizorul de energie electrică a fost 

de acolo, asta nu ȋnseamnă că plăteşte primăria energia electrică pe care o consumă... 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Acolo către primărie se factura, primăria refacturează către hotel? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Noi am cerut rezilierea contractelor, că au fost mai multe contracte şi 

am cerut şi rezilierea de acolo, dar transformatorul a rămas şi de acolo soluţia tehnică... 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Cablul intră ȋn centrală. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Acolo e tabloul. 

 Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Si vă spun că ştiu situaţia de acolo, că acolo a fost Apollo, de aceea 

ȋntrebam foarte direct şi precis, pentru că acel cablu era pentru Apollo şi plătea tot Apollo. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar nu mai este, acum s-a desfiinţat totul. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Acum pe acelaşi cablu este alimentat hotelul care este privat. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In tabloul care se află ȋn centrală asta a fost soluţia pe care a dat-o 

furnizorul de energie electrică, noi nu mai avem contract. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Pe acea centrală. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu mai avem. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Toate centralele au traf inclus in ele. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar la toate am reziliat contractele, pentru că erau mai multe contracte 

pe mai multe puncte. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Ei cum au făcut contractul că trebuie să ai titlu de proprietate pe 

acea locaţie? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu. Si acasă la noi dacă facem ceva avem nevoie de un transformator, 

vine Electrica şi ne dă voie să ȋl folosim, e in regulă. 

Dl. consilier Lupu Ionuţ: Nu va fi o problemă că avem 261 mp măsuraţi şi ȋn acte 228? 
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Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu are cadastru? 

Dra secretar general Solomon Melania: Din cadastru. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Măsurătorile sunt din cadastru, nu o să avem probleme. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 33 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 34/10.02.2023) privind 

numirea unui reprezentant al Consiliului Local Medgidia, precum și a unui membru supleant, în Consiliul de 

administrație al Spitalului Municipal Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 34 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 35/13.02.2023) pentru 

îndreptarea erorii materiale strecurată în cuprinsul H.C.L. nr. 224/2022 privind stabilirea impozitelor și taxelor 

locale, precum și a taxelor speciale, pentru anul 2023, aplicabile la nivelul Municipiului Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 35 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi “pentru” 

si 5 voturi “abţinere” (domnii consilieri Lupu Ionuț, Moșescu Bogdan-Marian, Vlădescu Luminița, Radu Sorin-

Elvis și Sali Sabri). 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 36/15.02.2023) privind 

schimbul unor spații de locuit în regim de închiriere pentru tineri, spații construite de Agenția Națională pentru 

Locuințe. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: E posibil acest schimb? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: E posibil, noi vă cerem acordul, dacă votaţi. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Mă refer... 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Stiu ce vreţi să mă ȋntrebaţi şi vă răspund imediat. Facem schimbul ȋntre 

2 două locuinţe ANL, nu e o locuinţă socială. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Am ȋnţeles că sunt ANL, ştiţi problemele de la ANL, şi mă 

gândeam dacă sunt foarte bine analizate. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Schimbul se face ȋn baza legii, sunt analizate, nu au debite, au debit 0 

amândoi foşti chiriaşi. Totul e ȋn regulă. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Adică cum foşti chiriaşi? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Chiriaşul care a fost la MS 6 se mută ȋn strada Vânătorilor, a fost chiriaş 

acolo acum o să fie chiriaş ȋn strada Vânătorilor. Chiriaşul din strada Vânătorilor o să fie chiriaş la ANL. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Si-au dat acordul ambii? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Sunt cererile amândurora. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Voiam să vă ȋntreb tot vis-a-vis de ANL ştiţi că este o discuţie mai 

veche, dacă aţi mai ȋntrunit vreo comisie vis-a-vis de subiectul pe care l-am abordat cu ceva timp ȋn urmă, cu 

proprietarii şi cu subȋnchirierile. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Care sunt pârghiile noastre de control? Pana la 31 martie in fiecare an 

cerem la taxe si impozite situaţia locuinţelor noastre, pornim de la locuinţele sociale, altele decât cele de la 

blocul C4 şi C3... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vorbim strict de ANL. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Şi, de acolo, dacă cineva şi-ar cumpăra casă ȋntre timp, ar trebui să fie 

declarat la taxe şi impozite, ȋn 30 zile legea spune că trebuie să declare acolo. Un alt control pe care ȋl facem, ȋl 

facem de regulă ȋn a doua parte a anului să vedem dacă e subȋnchiriat sau nu, rezultatele, ce am vorbit noi acum 

2 ani, s-au dovedit a fi justificate ȋn mică parte, au fost 2 cazuri, le-am făcut evacuarea. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Se practică chestia asta, sunt tineri care nu au locuinţă şi alţii au deja şi 

subȋnchiriază. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Asa a fost atunci, nu e exclus să fie şi astăzi, vom vedea până in 31 

martie cum stau lucrurile şi la jumătatea anului când facem controlul s-ar putea să fie şi acum situaţii de genul 

ăsta, dar anul trecut nu am avut situaţii, ȋn anul 2021 au fost 2 cazuri. Cred că am mai vorbit pe tema asta. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Sigur, de asta am şi revenit. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 36 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 
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Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 37/17.02.2023) privind 

aprobarea actualizării indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de investiție  

„REABILITARE, MODERNIZARE INFRASTRUCTURĂ RUTIERĂ SATELE VALEA DACILOR ȘI 

REMUS OPREANU DIN MUNICIPIUL MEDGIDIA”, ca urmare a alocării fondurilor P.N.I Anghel Saligny și 

încheierii contractelor de lucrări. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: De ce atât de repede se cere actualizare indicatori? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: De ce aşa de repede? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Da, doar ce a fost finanţat pe Anghel Saligny proiectul, de ce e 

nevoie de actualizare acum, aşa de repede? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Si dacă am fi lăsat peste o lună, nu la fel era? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: De ce ȋntr-un termen atât de scurt nu a fost bine gândit proiectul 

tehnic, documentaţia tehnică să fie la valoarea reală, corectă, că nu a intervenit nimic ȋn această perioadă? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Notez ȋntrebarea dumneavoastră şi o să vorbesc la tehnic să vedem de ce 

aşa repede. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Inţelegeţi ce vreau să spun, proiectele au fost finanţate ȋn baza unor 

documentaţii tehnice destul de actuale, de ce ȋntr-un termen atât de scurt se actualizează indicatorii? Aici e 

răspunderea consilierilor când aprobă, ştiţi, la actualizări şi asta e problema că nu ȋnţelegem de ce e termenul 

atât de scurt. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: La prima şedinţă primiţi răspunsul corect al specialiştilor. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Să răspundă specialiştii ȋn caz de ceva că noi votăm ca să nu ne 

spună că punem beţe ȋn roate, specialiştii vor răspunde dacă au actualizat incorect. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Mai repede votăm actualizarea şi să se grăbească puţin ritmul 

si să asfalteze mai repede. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: De votat, votăm. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: De ce credeţi că cineva ar promova acest proiect cu rea intenţie? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Am avut ocazia să mă ocup de proiectele la alte primării şi ştiu cum 

s-au derulat proiectele, de aceea mi se pare ciudat că la Medgidia ȋntr-un termen atât de scurt se cere actualizare 

şi am pus o ȋntrebare si in cazul ȋn care există argumente, răspunderea să revină angajaţilor. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Domnul consilier are altă părere, spune că e corect aşa, să se demareze 

lucrările mai repede. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Oricum răspund cei care au semnat. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Si noi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: La prima şedinţă primiţi răspunsul. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 37 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 38/24.02.2023) privind 

aprobarea rectificării bugetului local de venituri și cheltuieli al Municipiului Medgidia, județul Constanța, pe 

anul 2023. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Am şi aici o ȋntrebare, dar bănuiesc că nu o să am un răspuns. S-a 

primit un milion trei sute. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: S-au primit nişte bani de la Consiliul Judeţean si de la bugetul... 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Si am văzut că pentru dezvoltare s-au alocat doar jumătate, vreo 

şapte sute mii. De ce nu s-au alocat toţi banii către dezvoltare, având ȋn vedere că trei sute miliarde lei vechi 

sunt majorările acestea de documentaţii tehnico-economice din buget local? E o intrebare retorică. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Intrebarea este de ce nu au mers mai mulţi bani la dezvoltare? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: E voinţa edilului. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Procentul pentru dezvoltare e prea mic ȋn comparaţie cu cel de 

funcţionare, aici este dezechilibrul. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Mi-am notat si o să vedem de ce au fost ȋmpărţiţi. 
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Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Trebuia pentru că s-au majorat valorile la proiecte şi le suportăm 

din bugetul local şi ar fi fost corect şi normal pentru cetăţenii oraşului să nu le suporte din impozite şi taxe, ci să 

le suporte din aceste cote defalcate de la bugetul judeţean sau naţional. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu mi-am notat, dar când aţi venit domnul director era aici, aţi fi putut 

să ȋl ȋntrebaţi pe dânsul, nu că nu vă aduc răspunsul la prima şedinţă. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: E o ȋntrebare doar aşa pentru că ştiu că edilul spune că aşa vrea el 

că el răspunde, dar nu, răspundem şi noi, că de aia votăm, dar asta e altă poveste. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 38 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi “pentru” 

si 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Lupu Ionuț si Moșescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 39/27.02.2023) privind 

atestarea apartenenței la domeniul privat al municipiului Medgidia a unor imobile situate pe teritoriul U.A.T. 

Medgidia, județul Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere 

nr.1826/13.02.2023. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 39 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi “pentru” 

si 1 vot “abţinere” (domnul consilier Scabatura Adrian-Denis).  

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: De ce v-aţi abţinut?Aveţi interes acolo? 

Dl. consilier Scabatura Adrian-Denis: Aşa am considerat. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Aveţi interes, trebuia să vi-l spuneţi ȋn şedinţă că dacă se vede 

ulterior, vă putem acuza, de aia trebuie să vă exprimaţi ȋn şedinţă dacă aveţi interes sau nu. 

Dl. consilier Scabatura Adrian-Denis: Nu am. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă vedem să ştiţi că vi-l spunem atunci, dacă nu aveţi curajul 

măcar să spuneţi. 

Dl. consilier Sali Sabri: Este o ciudăţenie să vă abţineţi. 

Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 40/27.02.2023) privind 

exprimarea acordului Consiliului Local pentru ca Municipiul Medgidia să facă parte din Consorțiul regional 

pentru învățământ dual preuniversitar și universitar „Tehno-Dobrogea”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 40 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”.  

Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 41/27.02.2023) privind 

exprimarea acordului Consiliului Local pentru participarea Municipiului Medgidia la elaborarea și 
implementarea proiectului Dezvoltarea și dotarea campusului profesional integrat pentru învățământul dual 
preuniversitar și universitar „Ovidius Engineering Hub” al Consorțiului regional „Tehno-Dobrogea”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 41 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Pentru că la şedinţa Consiliului Local din data de 31.01.2023 nu toţi 

consilierii au primit la timp materialele pe mail am cerut o justificare pe care am şi primit-o de la specialişti, 

dacă vreţi să vă uitaţi, vă pun la dispoziţie cu mare drag, nu are legătură cu vreo intenţie rea a vreunui 

funcţionar de a nu transmite materialele la timp pentru toţi consilierii. Cine vrea să vadă răspunsul vi-l pun la 

dispoziţie acum. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Bănuiala nu era legată de funcţionari. 

Dl. consilier Sali Sabri: Sau de rea intenţie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Aţi spus că doar o parte dintre consilieri nu au primit şi că ar fi fost ceva 

voit. Nu a fost voit, vă pun la dispoziţie adresa. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Am spus doar că a fost viciu de procedura. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu a fost nimeni rău intenţionat. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Nu a fost viciu de procedură. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: A fost o defecţiune tehnică. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: De ce nu faceţi o adresă de mail pe gmail că e mult mai stabil decât pe 

yahoo? 

Dra secretar general Solomon Melania: Acum se trimite pe yahoo. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă cineva vrea să se uite, are acces. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ni le puteţi trimite pe mail. 
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Dl. viceprimar Păun Niculae: De acord, să trimiteţi pe mail. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Repet, bănuiala nu a fost nicio secundă asupra vreunui 

funcţionar public. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: O altă informaţie pe care trebuie să v-o aduc, la şedinţa trecută a fost ȋn 

discuţie problema pregătirii doamnei director economic a Spitalului Municipal Medgidia. Doamna are studii 

superioare terminate ȋn termen. Dacă doriţi să mai ȋntrebaţi ceva legat de doamna, aveţi aici actele. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Vreau să văd. 

Dna consilier Daniel Daniela: Doamnă, dar ea lucra de 3 ani şi ceva la Spital. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu ştiu. 

Dna consilier Daniel Daniela: La contabilitate. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Vreau să văd. 

Dna consilier Daniel Daniela: Bugetul nu ȋl face numai ea, ȋl face toată echipa de la contabilitate 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Eu nu am venit să vorbesc că am visat eu că o pune pe ea director, 

vă daţi seama că sunt oameni ȋn Spital care au reclamat lucrul ăsta. 

Dna consilier Daniel Daniela: Oameni sunt peste tot. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Când au reclamat, sunt oameni care au o vechime. 

Dna consilier Daniel Daniela: Asta se poartă, reclamaţiile. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Imi daţi o diplomă de licenţă. Pe mine mă interesa vechimea ȋn 

Spital. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Cerem şi vechimea. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Asta era important. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Sesizarea a fost atunci cu privire la pregătire. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Că nu era pregătită cu vechimea necesară pentru ocuparea unui post 

de director economic ȋn Spital, asta am spus. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vă aduc informaţia la şedinţa următoare 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Este instituţie publică, sunt anumite condiţii. 

Dna consilier Daniel Daniela: Nu cred că ar fi numit-o cineva dacă chiar nu ȋntrunea nişte condiţii. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Asta este problema, dacă a numit-o cineva fără să ȋntrunească nişte 

condiţii. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Oricum va asigura interimatul, o să aibă loc concursul. 

Preşedintele de şedinţă desemnat, domnul Păun Niculae declară închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 28.02.2023. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

                                                                                   Păun Niculae 
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